
Styremøte Lågalandet Beboerforening - 16.10.2019 
Møtt: Sigmund, Elin, Dagfinn og Sigbjørn 
 
 
Tema: Byplan 

• Gangsmetter ved Skjold og Kongsgård: Ikke aktuelle! 
o Ble fjernet forrige byplan 

• Finn ut mottager av vårt innspill (Sigbjørn) 
o Fått noe tilbakemelding? 

• Skrive en kommentar til kommunen på kartet over vernestatus (vedtatt) 
o Noen ser ut til å ha falt ut: Brydegården eks. 
o Hva med Roe Sørbye? 
o Sigmund lager et utkast 

• Nye Flåtaløkka 
o Elin sjekker opp hvem som kontaktes om info 
o Sigmund kontakter arkitekter for mer info om hva skjer 

 

 

 

 


